
Telefon referat 6 oktober 
 
 
Opkald fra Mette, vedr. hestefolden. 
Med spørgsmål om vi kan hjælpe med oprydning af marken eller har nogen ideer til hvem hun kan 
kontakte. 
Er lidt bekymret omkring at skulle bruge en del penge (hun snakker 60.000 kr.) for at gøre folden i 
stand, uden at have en garanti for at hun kan beholde jorden en rum tid. 
Hun har snakket med Jan og Vej Mogens. Mogens har givet et overslag og Jan har givet et tilsagn 
om at han kan klare en del af jobbet men ikke det hele. 
Min tilbagemelding er at vi lige pt arbejder på at kunne imødekomme hendes ønske om at få en 
form for tilsagn på lån af jorden. Og vi vender tilbage lige så snart vi ved nærmere. 


